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                              Rada Powiatu Raciborskiego  

OR.VI.0002.3.4.2023                                                                      VI kadencja 

                           2018-2024 

 

PROTOKÓŁ NR  LI/2023 

z  LI sesji Rady Powiatu Raciborskiego 

z  dnia 25 kwietnia 2023  r. 

                                       w Starostwie Powiatowym w Raciborzu 

 

Pełny przebieg obrad LI sesji Rady Powiatu Raciborskiego odzwierciedla nagranie dostępne 

pod poniższym linkiem: 

https://powiatraciborski.sesja.pl/portal/videos/8b100529-aef7-4592-975f-1daf2b980fca 

 

Obecni: 

Radni wg załączonej listy obecności z dnia 25 kwietnia 2023 r. potwierdzającej udział 

w obradach sesji (zał. nr 1). 

Zaproszeni goście wg załączonej listy z dnia 25 kwietnia 2023 r. potwierdzającej udział 

w obradach sesji (zał. nr 2). 

 

Podjęte uchwały: 

1.LI/392/2023 - w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Raciborskiego na lata 2023 – 2032. 

2. LI/393/2023 - w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2023 rok. 

3.LI/394/2023 - w sprawie udzielenia dotacji celowej Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej Szpitalowi Rejonowemu im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. 

4.LI/395/2023 - w sprawie apelu do Ministra Edukacji i Nauki dotyczącego zwiększenia 

subwencji oświatowej w zakresie wagi dotyczącej wychowanków młodzieżowych ośrodków 

wychowawczych, którzy korzystają z zakwaterowania w tych ośrodkach. 

Uchwały Rady Powiatu Raciborskiego publikowane są w Biuletynie Informacji 

Publicznej w Bazie Rejestrów Urzędowych. 

 

https://powiatraciborski.sesja.pl/portal/videos/8b100529-aef7-4592-975f-1daf2b980fca
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Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Powiatu Raciborskiego.   

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja Starosty o pracach Zarządu Powiatu między sesjami, w tym realizacja 

uchwał i wniosków Rady Powiatu. 

6. Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu raciborskiego.  

7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Raciborskiego na lata 2023 – 2032. 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian  

w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2023 rok. 

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej Szpitalowi Rejonowemu 

im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie apelu do Ministra Edukacji 

i Nauki dotyczącego zwiększenia subwencji oświatowej w zakresie wagi dotyczącej 

wychowanków młodzieżowych ośrodków wychowawczych, którzy korzystają  

z zakwaterowania w tych ośrodkach. 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wystąpienie Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie sesji. 

 

Streszczenie przebiegu obrad: 

 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Raciborskiego Adam Wajda (zwany dalej: 

Przewodniczący Rady) o godz. 15:00 otworzył obrady LI sesji Rady Powiatu Raciborskiego. 

Przywitał radnych, mieszkańców Powiatu Raciborskiego śledzących transmisję online, 

zaproszonych gości, dyrektorów jednostek organizacyjnych Powiatu Raciborskiego oraz 

kierowników referatów Starostwa Powiatowego w Raciborzu. 
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Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że na sali jest  

 19 radnych, co stanowiło quorum, przy którym Rada Powiatu może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały.  

Zgodnie z zapisem § 9 Statutu Powiatu Raciborskiego, przyjętego Uchwałą  

Nr XLVI/409/2018 Rady Powiatu Raciborskiego z dnia 10 października 2018 r.  

w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Raciborskiego z późn. zm., zawiadomienie   

o terminie i porządku obrad sesji Rady Powiatu Raciborskiego w dniu 13 kwietnia 2023 r. 

zostało podane do publicznej wiadomości (zał. nr 3). 

 

Ad 2. Informacja o porządku obrad. 

 

W tym miejscu Przewodniczący Rady poprosił zebranych o powstanie i uczczenie 

minutą ciszy, śmierć zmarłego w dniu 7 kwietnia 2023 r. śp. Jana Kusego, który był radnym 

III i V kadencji Rady Powiatu Raciborskiego. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że pismem nr OR.IV.0022.3.4.2023  

z dnia 25 kwietnia 2023 r. Zarząd Powiatu wnosi o wprowadzenie: 

- nowej wersji projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Raciborskiego na lata 2023 – 2032, 

- nowej wersji projektu uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian  

w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2023 rok, 

i jednocześnie wycofanie z porządku obrad ww. projektów przekazanych pismem                                   

nr OR.IV.0022.3.4.2023 z dnia 13 kwietnia 2023 r. 

W tym miejscu na salę obrad wszedł radny Tomasz Cofała oraz radny Artur 

Wierzbicki – liczba radnych 21. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej propozycji. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmianę porządku obrad sesji.  

 

Głosowanie: 

Za:              20 

Przeciw:    0 

Wstrzymało się:           0 

Nieoddany:                  1 
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Radny Ryszard Frączek nie wziął udziału w głosowaniu.  

Porządek obrad został zmieniony. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Powiatu Raciborskiego.                               

 

Protokół z L sesji z dnia 28 marca 2023 r. został przygotowany i wyłożony do wglądu  

w statutowym terminie.  

W tym miejscu radny Ryszard Frączek zgłosił uwagę do protokołu.  

Radny Ryszard Frączek nawiązując do informacji medialnej dotyczącej oświadczenia  

władz Powiatu Raciborskiego w związku z publikacją informacji dotyczących 

opublikowanych przez redakcję TVP3 oraz SALON24 materiałów prasowych w sprawie 

Marszałka Senatu Stanisława Karczewskiego poddał pod wątpliwość realność protokołu.  

Radny Ryszard Frączek odczytał fragment treści ww. oświadczenia: 

cyt.: ,,W tej sprawie właśnie najbardziej razi jednoznaczna teza materiału i łatwość jej 

potwierdzenia lub zaprzeczenia. Zastanawia również, że po wyjaśnieniu sprawy przez 

Komisję Rewizyjną i omówienie wyników kontroli podczas sesji Rady Powiatu 

Raciborskiego w dniu 28 marca 2023 r. nie ukazało się żadne sprostowanie medialne czy też 

użycie słowa: PRZEPRASZAM”. Radny przekazał, iż po przeczytaniu protokołu oraz 

odsłuchaniu nagrania nie przypomina sobie, aby podczas obrad L sesji Rady Powiatu 

Raciborskiego w dniu 28 marca 2023 r. został poruszony ww. temat.     

Ponadto radny Ryszard Frączek dodał: 

cyt.: ,,Byłem również obecny na Komisji Rewizyjnej, gdzie powoływano się może to później 

na pewne dokumenty. Również Komisja Rewizyjna głosowaniem koalicji rządzącej 

przegłosowała, że w tej sprawie powinien być przesłuchany Starosta. Ja rozumiem, że 

Starosta jest chory, ale jak można zakończyć znowu kolejne kłamstwo Komisję Rewizyjną, 

kiedy nie wykonano zasadniczego wniosku koalicji rządzącej o przesłuchanie Starosty w tej 

sprawie”. 

Wicestarosta odnosząc się do słów radnego Ryszarda Frączka zadeklarował,  

iż ponownie zostanie przeanalizowany protokół oraz odtworzone nagranie z L sesji Rady 

Powiatu Raciborskiego z dnia 28 marca 2023 r. celem ustosunkowania się do uwagi radnego.  

Salę narad opuścił radny Łukasz Mura – liczba radnych 20. 

Przewodniczący Rady po uwzględnieniu uwagi radnego Ryszarda Frączka oraz 

deklaracji Wicestarosty poddał pod głosowanie zmianę porządku obrad polegającą na 
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wycofaniu z porządku obrad punktu: ,,Przyjęcie protokołu z L sesji Rady Powiatu 

Raciborskiego”.  

 

Głosowanie: 

Za:   15 

Przeciw:    2 

Wstrzymało się:   3 

Nieoddany:                   1 

 

Radny Łukasz Mura nie wziął udziału w głosowaniu. 

Protokół nie został przyjęty. 

 

Ad 4.  Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował do składu Komisji Uchwał i Wniosków 

następujących radnych: Adriana Plurę, Pawła Płonkę, Artura Wierzbickiego. 

Ww. radni wyrazili zgodę na kandydowanie. Nie zgłoszono innych kandydatur. 

 

Głosowanie: 

Za:   16 

Przeciw:    0 

Wstrzymało się:    3 

Nieoddany:                   2 

 

Radny Łukasz Mura i radny Ryszard Frączek nie wzięli udziału w głosowaniu. 

Skład Komisji Uchwał i Wniosków został przyjęty. 

Przewodniczącym Komisji Uchwał i Wniosków został radny Paweł Płonka. Radny  

nie wniósł sprzeciwu wobec pełnienia funkcji Przewodniczącego Komisji Uchwał  

i Wniosków. 
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Ad 5. Informacja Starosty o pracach Zarządu Powiatu między sesjami, w tym realizacja 

uchwał i wniosków Rady Powiatu. 

 

 Radny Łukasz Mura dołączył do obrad sesji – liczba radnych 21.  

Wicestarosta Marek Kurpis przypomniał, iż informację Starosty o pracach Zarządu 

Powiatu Raciborskiego między sesjami od 29 marca 2023 r. do 13 kwietnia 2023 r. radni 

otrzymali drogą elektroniczną w dniu 13 kwietnia 2023 r. (zał.nr 4). 

Następnie Wicestarosta Marek Kurpis przedstawił uzupełnienie informacji  

o pracach Zarządu Powiatu Raciborskiego między sesjami od 14 kwietnia 2023 r.  

do 25 kwietnia 2023 r. Przedmiotowe uzupełnienie radni otrzymali w wersji elektronicznej  

w dniu sesji (zał. nr 5). 

Członkini Zarządu Ewa Lewandowska przedstawiła bieżącą informację  

nt. realizacji projektu pn. "Adaptacja budynku Słodowni i modernizacja Domu Książęcego na 

centrum turystyczno-historyczne z ekspozycją multimedialną na Zamku Piastowskim  

w Raciborzu". 

 

Głos w dyskusji zabrał: 

- radny Ryszard Frączek.  

 

Ad 6. Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu 

raciborskiego. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że materiał pn. ,,Funkcjonowanie publicznego 

transportu zbiorowego na terenie powiatu raciborskiego” został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniach komisji stałych (zał. nr 6). 

 

Ad 7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Raciborskiego na lata 2023 – 2032. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa Artur Wierzbicki 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia 2023 r., pozytywnie 

zaopiniowali projekty uchwał Rady Powiatu Raciborskiego:  

- w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Raciborskiego 

na lata 2023 – 2032,  
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- w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2023 rok. 

 

Głos w tym punkcie obrad zabrali: 

- radny Roman Wałach,  

- Wicestarosta Marek Kurpis.  

 

Radny Roman Wałach poruszył temat dotyczący zakupu 10 autobusów 

niskoemisyjnych na potrzeby organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

Odpowiedź została udzielona przez Wicestarostę podczas obrad sesji. 

 Salę narad opuścił Wiceprzewodniczący Rady Władysław Gumieniak – liczba  

radnych 20. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Głosowanie:  

Za:                        20 

Przeciw:                 0  

Wstrzymało się:     0 

Nieoddany:             1 

 

Radny Władysław Gumieniak nie wziął udziału w głosowaniu. 

Rada Powiatu Raciborskiego podjęła Uchwałę LI/392/2023 w sprawie dokonania 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Raciborskiego na lata 2023 – 2032. 

 

Ad 8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie dokonania zmian  

w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2023 rok. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

          Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Głosowanie:  

Za:                        20 

Przeciw:                 0  

Wstrzymało się:     0 
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Nieoddany:             1 

 

Radny Władysław Gumieniak nie wziął udziału w głosowaniu. 

          Rada Powiatu Raciborskiego podjęła Uchwałę Nr LI/393/2023 w sprawie dokonania 

zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2023 rok.   

 

Ad 9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie udzielenia dotacji 

celowej Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej Szpitalowi 

Rejonowemu im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Głosowanie:  

Za:                        20 

Przeciw:                 0  

Wstrzymało się:     0 

Nieoddany:            1 

 

Radny Władysław Gumieniak nie wziął udziału w głosowaniu. 

          Rada Powiatu Raciborskiego podjęła Uchwałę Nr LI/394/2023 w sprawie udzielenia 

dotacji celowej Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej Szpitalowi 

Rejonowemu im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. 

 

Ad 10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Raciborskiego w sprawie apelu do Ministra 

Edukacji i Nauki dotyczącego zwiększenia subwencji oświatowej w zakresie wagi 

dotyczącej wychowanków młodzieżowych ośrodków wychowawczych, którzy korzystają  

z zakwaterowania w tych ośrodkach. 

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Głosowanie:  

Za:                        20 
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Przeciw:                 0  

Wstrzymało się:     0 

Nieoddany:            1 

 

Radny Władysław Gumieniak nie wziął udziału w głosowaniu. 

          Rada Powiatu Raciborskiego podjęła Uchwałę Nr LI/395/2023 w sprawie apelu do 

Ministra Edukacji i Nauki dotyczącego zwiększenia subwencji oświatowej w zakresie wagi 

dotyczącej wychowanków młodzieżowych ośrodków wychowawczych, którzy korzystają  

z zakwaterowania w tych ośrodkach. 

 

Ad 11. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Głos w tym punkcie obrad zabrali: 

- radny Tomasz Cofała,  

- radny Szymon Bolik,  

-  radny Artur Wierzbicki,  

- radny Ryszard Frączek,  

- Wicestarosta Marek Kurpis, 

- radny Sebastian Mikołajczyk, 

-radny Władysław Gumieniak, 

- radny Roman Wałach, 

- radny Łukasz Mura.   

 

Radny Tomasz Cofała złożył interpelacje dotyczące: 

- podjęcia kolejnych działań mających na celu monitorowanie postępu przyznania 

Stowarzyszeniu na Rzecz Wspierania Osób Niepełnosprawnych ,,DOM”, prowadzącego  

Środowiskowy Dom Samopomocy przy ul. Grzonki 1 w Raciborzu dodatkowych 5 miejsc dla 

uczestników zajęć (zał. nr 7). 

- zmiany organizacji ruchu pieszych i rowerzystów wzdłuż ul. Ocickiej od 

skrzyżowania z DK 45 do skrzyżowania z ul. Mariańską w Raciborzu (zał. nr 8). 

Radny Szymon Bolik odniósł się do obiektów sakralnych, które znajdują się przy 

posesjach. Radny zapytał czy można w jakiś sposób wpłynąć na właścicieli ziemskich, przy 

których znajdują się ww. obiekty, aby wykazali należytą opiekę nad nimi. 

Radny Artur Wierzbicki złożył interpelacje dotyczące: 
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- granicznych kryteriów dla zadania wyznaczonego Dyrektorowi II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Adama Mickiewicza w Raciborzu przez Zarząd Powiatu 

Raciborskiego na wykonanie koncepcji zagospodarowania terenu szkoły (zał. nr 9).  

- uzupełnienia działań promocyjno-informacyjnych o Zamku Piastowskim  

w Raciborzu oraz informacji o wpisaniu kaplicy zamkowej na listę UNESCO (zał. nr 10). 

Radny Ryszard Frączek złożył interpelację dotyczącą przyznanych środków na 

zadania w Zespole Szkół Specjalnych w Raciborzu (zał. nr 11). 

Radny Ryszard Frączek zapytał czy w ostatnim czasie wpłynęły do Przewodniczącego 

Rady bądź do Biura Rady pisma z prokuratury.  

Odpowiedź została udzielona przez Wicestarostę podczas obrad sesji. 

Radny Ryszard Frączek zapytał o informacje nt. nieobecności Starosty.  

Odpowiedź została udzielona przez Wicestarostę podczas obrad sesji. 

 Wiceprzewodniczący Rady Władysław Gumieniak dołączył do obrad sesji – liczba 

radnych 21. 

Radny Sebastian Mikołajczyk złożył interpelację dotyczącą modernizacji drogi 

powiatowej 3500S na odcinku Brzeźnica-Ligota Książęca (zał. nr 12). 

Wiceprzewodniczący Rady Władysław Gumieniak podziękował w imieniu 

mieszkańców i własnym Zarządowi Powiatu Raciborskiego i Staroście za pozyskanie 

środków finansowych na remont drogi wojewódzkiej Kuźnia Raciborska – Solarnia.  

Wiceprzewodniczący Rady Władysław Gumieniak również poruszył kwestię 

możliwości realizacji zadania pod nazwą budowa mostu na rzece Odrze w odcinku drogi 421.  

Radny Roman Wałach poruszył kwestię uzyskanej odpowiedzi na złożoną interpelację 

dotyczącą drogi powiatowej 3543S – ul. Pogrzebieńska w Raciborzu. 

Radny Łukasz Mura zapytał o sytuację związaną z rozprzestrzenianiem się wirusa 

ptasiej grypy. Radny zwrócił się z prośbą o przekazanie informacji w ww. temacie na stronie 

internetowej Starostwa. 

Odpowiedź została udzielona podczas obrad sesji. 

Radny Tomasz Kusy złożył interpelację dotyczącą wyjaśnienia sprawy rozpatrzenia 

wniosku firmy Adventure Media z 9 sierpnia 2019 r. w sprawie nieodpłatnego  udostępnienia 

Sali konferencyjnej Zamku Piastowskiego w Raciborzu (zał. nr 13).  
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Ad 12. Wystąpienie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Paweł Płonka przekazał, że nie zostały 

zgłoszone żadne wnioski. 

 

Ad 13. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos w tym punkcie obrad zabrali: 

- radny Szymon Bolik,  

- radny Tomasz Kusy,  

- radny Łukasz Mura. 

  

 Radny Szymon Bolik zaprosił zebranych na koncert Krzesimira Dębskiego, który 

odbędzie się 20 maja 2023 r. przy pałacu w Krowiarkach.  

 Radny Tomasz Kusy złożył oświadczenie w imieniu własnym: 

cyt.: ,,W związku z nie polegającymi na prawdzie kłamstwami, tezami i insynuacjami, 

rozpowszechnianymi m. in. przez pracownika Biura Obsługi Starosty Panią Sylwię Sitarz,  

w formie stanowiska Zarządu Powiatu Raciborskiego, podpisanego przez Wicestarostę Marka 

Kurpisa, oświadczam co następuje. Teza zawarta w przedmiotowym oświadczeniu, że 

kontrola Komisji Rewizyjnej zlecona w dniu 31 stycznia tego roku, przez Radę Powiatu 

Raciborskiego dowiodła, że wcześniejsze moje wystąpienia dotyczące nieprawidłowości  

w udostępnianiu powierzchni Zamku nie polegają na prawdzie - jest fałszywa. Co więcej, 

nowe fakty ujawnione od początku tego roku tylko potwierdzają moją opinię. Jedyną rzeczą 

jaką mógłbym sprostować jest to, że faktura z dnia 13 czerwca 2020 roku i towarzyszący jej 

druk KP/074/20 dotyczył nie spotkania z senatorem, a z europosłanką Prawa  

i Sprawiedliwości. Powodem mojego wcześniejszego twierdzenia jest to, że w dokumentach 

zgromadzonych przez Zamek i będących przedmiotem kontroli Komisji Rewizyjnej, nie ma 

najmniejszego śladu o tym, że do wizyty marszałka senatu w ogóle doszło, a wspomniane 

dokument dotyczą spotkania z innym politykiem tej samej partii”. 

Przewodniczący Rady poinformował, że korespondencja wpływająca w okresie 

międzysesyjnym znajduje się do wglądu w Wydziale Organizacyjnym. 

Przewodniczący Rady również przypomniał o obowiązku złożenia oświadczenia 

majątkowego za 2022 rok. Ustawowy termin składania oświadczeń upływa  

2 maja 2023 r. 
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Kolejna sesja Rady Powiatu Raciborskiego odbędzie się 30 maja 2023 r.  

o godz. 15:00 w Starostwie Powiatowym w Raciborzu. Zgodnie z przyjętym planem pracy 

Rady na 2023 r. tematem kolejnej sesji będzie: „Sprawozdanie z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Raciborzu oraz efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy 

zastępczej w 2022 r. Wykaz potrzeb w zakresie pomocy społecznej”.  

 

Ad 14.  Zamknięcie obrad. 

 

          Wobec wyczerpania wszystkich punktów porządku obrad, Przewodniczący Rady    

Powiatu Raciborskiego Adam Wajda zakończył LI sesję Rady Powiatu Raciborskiego. 

Podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady LI sesji Rady Powiatu 

Raciborskiego o godz. 16:28. 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

       Przewodniczący Rady 

 

   Adam Wajda 

Protokołowała:  

 

Referent 

w Wydziale Organizacyjnym  

Beata Sbeczka   


